

Formulated by professionals
for professionals

BRAKE PARTS CLEANER instantly removes brake fluid, oil, grease, brake dust and other contaminants from all types of brake assemblies including drums, disc pads, linings, springs, C.V. joints, cylinders and rotors. Helps reduce brake squeal, dries fast leaving no residue.

READ ENTIRE LABEL BEFORE USING THIS PRODUCT.

DIRECTIONS: Brake parts should be disassembled before cleaning. Spray product directly and liberally onto parts that require cleaning. Allow product and grime to run off. Parts will air dry. Protect rubber parts, plastic and painted surfaces from over-spray.

CONTENTS MAY BE HARMFUL. FUMES MAY BE HARMFUL. CONTAINER MAY EXPLODE IF HEATED. MAY IRRITATE SKIN. Do not swallow. Do not get on skin or clothing. Do not breathe fumes. Do not puncture. Do not burn. Use only in a well-ventilated area. Keep out of reach of children. Wear rubber gloves. Wear a respirator. Store away from heat.

FIRST AID TREATMENT:

Contains Perchloroethylene. If swallowed, call a Poison Control Centre or doctor immediately. Do not induce vomiting. If on skin, rinse well with water. If on clothes, remove clothes. If breathed in, move person into fresh air.

Part No. / N° de pièce TND8002

TITAN
Mississauga, ON L5N 5V3
Made in USA/Fait aux E.-U.



Formulé par professionnels
pour professionnels

NETTOYANT POUR FREINS enlève instantanément fluide à freins, huile, poussière de freins et autres contaminants de toutes sortes de résidus d'assemblages de freins incluant tambours, plaquettes de freins, garnitures de freins, ressorts, joints C.V., cylindres et rotors. Aide à réduire les grincements de freins et sèche rapidement, sans laisser de résidus. **LIRE L'ÉTIQUETTE ENTIERE AVANT UTILISER CE PRODUIT.**

MODE D'EMPLOI : On doit défaire les pièces avant de les nettoyer. Vaporiser le produit directement et librement sur les pièces qu'on doit nettoyer. Laisser s'écouler le produit et la saleté. Les pièces sécheront à l'air. Protéger des parties de caoutchouc, le plastique et les surfaces peintes de la survaporisation.

LE CONTENU PEUT ÊTRE NOCIF. LES ÉMANATIONS PEUVENT ÊTRE NOCIVES. CE CONTENANT PEUT EXPLOSER S'IL EST CHAUFFÉ. PEUT IRRITER LA PEAU. Ne pas avaler. Éviter tout contact avec la peau et les vêtements. Ne pas respirer les émanations. Ne pas perforer. Ne pas brûler. N'utiliser que dans un endroit bien aéré. Tenir hors de la portée des enfants. Porter des gants de caoutchouc. Porter au besoin un respirateur. Conserver loin des sources de chaleur.

PREMIERS SOINS: Contient Perchloroéthylène. En cas d'ingestion, appeler immédiatement un centre antipoison ou un médecin. Ne pas provoquer le vomissement. En cas de contact avec la peau, bien rincer avec de l'eau. En cas de contact avec les vêtements, enlever ceux-ci. En cas d'inhalation, transporter à l'air frais la personne exposée.



NON-FLAMMABLE

Brake Parts Cleaner



NON-INFLAMMABLE

Nettoyant pour freins



**CAUTION
ATTENTION**

**POISON. CONTENTS UNDER PRESSURE.
CONTENU SOUS PRESSION. IRRITANT.**

539g